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 2. Sak 200700388 Coor Service Management AS 

 

Ledelsen og lokale fagforeninger i Coor Service Management AS har i brev datert 

15. januar 2007 fremmet en felles søknad om unntak fra plikten til å ha 

bedriftsforsamling og om unntak fra representasjonsforskriftens valgregler. 

 

Coor Service Management (Coor) ble opprettet av Coor Service Management og 

Det Norske Veritas Eiendom i 2005. Selskapet er et service management-selskap, 

og har virksomhet i hele landet. I løpet av 2006 har selskapet økt til 250 ansatte. 

 

I 2006 ble det valgt inn representanter fra de ansatte i styret i Coor, basert på et 

antall på ca 180 medarbeidere. I styret sitter i dag en representant for de 

tidligere DNV-ansatte (”DNV-kontrakten) og en representant fra EDB/Skanska. På 

bakgrunn av den raske veksten, og økningen til over 200 ansatte, vil det i 

henhold til søknaden være krav til bedriftsforsamling eller økning av de ansatte 

styrerepresentanter i overskuelig fremtid. 

 

De tillitsvalgte i selskapet har bakgrunn fra forskjellige interesseorganisasjoner i 

selskapene der de tidligere har vært ansatt, bl.a LO, YS og husforeningene i DNV 

og EDB. De tillitsvalgte fra de forskjellige foreningene har etablert et interims 

samarbeidsutvalg (SU) som representerer mellom 60 og 65 % av de ansatte. 

 

Det fremgår av protokoll fra møte i SU 6. desember 2006 at samarbeidsutvalget 

foretrekker utvidelse av representanter til styret fremfor å opprette 

bedriftsforsamling, og at utvidelsen bør skje i form av to observatører fremfor et 

styremedlem ekstra. Styret i Coor deler denne oppfatningen. 

 

Fra SU sin side, er dette begrunnet med at flere representanter vil gi en bedre 

mulighet til å ivareta de ansattes interesser i selskapet, som er spredt på flere 

kontrakter. De mener dette samlet vil gi en større kontaktflate i virksomhetene 

og en større gruppe for interne diskusjoner på vegne av de ansatte. 

 

Økningen i antall ansatte skyldes at det er kommet til ansatte fra NSB (ca. 70-80) 

og fra Arcus (ca. 20 stk) etter valget i januar 2006. Samarbeidsutvalget ønsker på 



denne bakgrunn at de to observatørene skal komme fra henholdsvis ”Arcus-” og 

”NSB-kontrakten”, ettersom de ansatte fra DNV og VEFF allerede er representert i 

styret. 

 

Fordi det ikke skal avholdes ordinært valg før i januar 2008, ønsker SU i en 

overgangsperiode en midlertidig løsning der de to ekstra observatørene 

oppnevnes. To representanter for de tidligere NSB-ansatte og de Arcus-ansatte 

har sagt seg villige til å stille som observatører. Det vises til at en tilsvarende 

ordning ble godkjent av nemnda i sak 05/31 HSD ASA/Tide ASA – vedtak 24. 

august 2006. 

 

Ordningen innebærer videre at en ny felles liste skal erstatte de personlige 

varamannslistene for de ansattevalgte styrerepresentantene som 

oppløses/endres ved at de to valgte listene slås sammen. Ved forfall fra et 

styremedlem, vil en observatør rykke opp som vara for styremedlemmet og vara 

kommer inn for observatør i ordnet rekkefølge. 

 

Endringen i listen over vararepresentanter er tatt opp med de berørte 

vararepresentantene, som er inneforstått med og har akseptert den midlertidige 

løsningen. 

 

Det opplyses at neste valg vil bli avholdt i overensstemmelse med 

representasjonsforskriften og aksjeloven. 

 

Arbeidsutvalget viser til at det er enighet mellom selskapet og de lokale 

fagforeningene om søknaden. 

 

Når det gjelder søknaden om ikke å ha bedriftsforsamling, men i stedet utvide 

styret med to observatører, viser arbeidsutvalget til at lovens utgangspunkt er at 

det er opp til partene å inngå en slik avtale, jf. aksjeloven § 6-4 tredje ledd, og § 6-

35 annet ledd og representasjonsforskriften § 38. Vilkåret etter loven for å inngå 

slik avtale er imidlertid at flertallet av de ansatte eller fagforeninger som 

representerer mer enn 2/3 av de ansatte i selskapet ønsker avtale om ikke å ha 

bedriftsforsamling. Etter nemndas praksis skal det foreligge særlige forhold for 

at nemnda skal fatte vedtak om at et selskap ikke skal ha bedriftsforsamling, 



dersom dette ikke får slik tilslutning som fastsatt i loven. I dette tilfellet dreier det 

seg om et selskap hvor de fagorganisasjonene som står bak søknaden 

organiserer tett opp mot 2/3 av de ansatte. Så vidt arbeidsutvalget forstår er det 

ingen ansatte som har gitt uttrykk for at de ønsker å ha bedriftsforsamling. 

Nemnda godkjenner på denne bakgrunn søknaden på dette punktet. 

 

Når det gjelder oppnevningen av observatører til styret, viser arbeidsutvalget til 

at etter aksjeloven § 6-4 er normalordningen at eventuelle observatører skal 

”velges av og blant de ansatte”. Arbeidsutvalget legger imidlertid vekt på at det er 

bred enighet om løsningen, og at ordningen synes hensiktsmessig for å ivareta 

interessene til de nye ansattegruppene i en kort periode frem til ordinært valg 

skal avholdes i 2008. Arbeidsutvalget godkjenner på denne bakgrunn også denne 

delen av søknaden, herunder at listene over varamedlemmer slås sammen. 

 

Arbeidsutvalget fatter slikt 

 

vedtak: 

 

”I medhold av aksjeloven § 6-4 fjerde ledd og § 6-35 første ledd, jf. 

allmennaksjeloven § 6-35 sjette ledd, jf. representasjonsforskriften § 5 og 

Bedriftsdemokratinemndas vedtak av 23. januar 2006 om delegasjon av 

nemndas myndighet, godkjenner arbeidsutvalget at Coor Service Management 

AS ikke oppretter bedriftsforsamling. Som en overgangsordning frem til det er 

avholdt ordinært valg i 2008, utvides styret med to observatører som oppnevnes 

blant ansatte som tidligere var ansatt i henholdsvis NSB og Arcus. 

 

Ved senere valg gjennomføres valget på ordinær måte i henhold til 

aksjelovgivningen og representasjonsforskriften. I samsvar med aksjeloven § 6-4 

tredje ledd velger de ansatte to observatører med varamedlemmer i tillegg til 

den representasjon som følger av aksjeloven § 6-4 annet ledd. 

 

Arbeidsutvalget godkjenner videre at listene over vararepresentanter for de 

ansattes representanter i styret fra henholdsvis DNV og EDB/Skanska, i en 

overgangsperiode frem til det er avholdt ordinært valg i 2008, slås sammen som 

beskrevet i søknaden.” 
 


